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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de Minister van Defensie over 
het bericht «Veel meer giftige verf bij defensie» (ingezonden 12 september 
2014). 

Vraag 1
Wat is uw oordeel over het bericht «veel meer giftige verf bij defensie»?1 

Vraag 2
Is het waar dat op «nog zeker tien werkplaatsen werknemers zijn blootgesteld 
aan veel te hoge concentraties chroom-6 uit de verf (...) tot wel 200 keer de 
norm»? 

Vraag 3
Waarom heeft u de Tweede Kamer niet op eigen initiatief geïnformeerd over 
dit nieuws? Gaat u de Tweede Kamer vanaf nu op eigen initiatief informeren, 
of kunnen we nog meer onthullingen verwachten? 

Vraag 4
Bent u bereid om het lopende onderzoek uit te breiden, zodat alle plaatsen 
waar giftige stoffen zijn gebruikt, grondig worden onderzocht? Zo nee, 
waarom niet?

1 http://nos.nl/artikel/696770-veel-meer-giftige-verf-bij-defensie.html
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